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Learn to Read Greek is a text and workbook for students beginning the study of Ancient
Greek. It is the companion volume to the authors’ Learn to Read Latin, published in
2004. Like its Latin predecessor, it has a grammar-based approach and is intended for
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students who have a serious interest in learning the language.

The text and workbook include carefully chosen vocabularies and extensive
vocabulary notes; clear and complete presentations of all necessary morphology and
syntax; large numbers of drills and drill sentences; and abundant unabridged sample
passages from a variety of Greek authors and texts.

作者介绍: 

Andrew Keller and Stephanie Russell both teach Classics at the Collegiate School in
New York City. They are the authors of Learn to Read Latin, published by Yale University
Press.
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评论

Neat

-----------------------------
2016. 3. 17 后知后觉，过完一遍……

-----------------------------
LTRL姊妹篇，太好了！

-----------------------------
神作，唯一美中不足的就是没有语音音频示范，需要法国的assimil教材古希腊语音频讲
解。但是在母亲欧美各国的古典希腊语教材里，阅读训练几乎是bug级别的。

-----------------------------
就这样吧…书是好书，认真跟着走的话绝对能学会。但我反正是被虐成sb了（

-----------------------------
作为教材编的真的挺好的 语法搭配包含知识点的原文 喜欢
但是练习册还是有些古怪的句子

-----------------------------
2017生日礼物今天才收到原版书拿在手里封面的质感太棒了～

-----------------------------
標準的美式教材和體系。初學階段還是很實用的

-----------------------------
耶

-----------------------------
這是我讀過的最好一本阿提卡語教程，內容講解全面，循序漸進，每課詞彙學習後會有
詳細的說明和講解，語法方面也很全面。



-----------------------------
书是好书 练习册尤其美妙 提供源源不断的充分的练习
只是疯狂赶进度的肉饼老师太可怕
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